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Beste verzorger,       Culemborg 1 december 2022 
 
Bijna Sinterklaas, wat een spannende tijd! Kinderen zijn druk bezig met het maken van surprises voor 
elkaar: het beloofd weer een mooi feest te worden. En natuurlijk komt de goedheiligman ook dit jaar 
weer bij ons op school, zoals je gisteren in een bericht van de OV hebt kunnen lezen. 
 
In deze korte brief wel een drietal belangrijke onderdelen waarvan we denken dat het goed is dat je 
die leest. Daar zit ook een uitnodiging voor een informatiebijeenkomst aanstaande donderdagsvond 
bij. Dank nog voor alle ouders die de enquête hebben ingevuld! Voor mij is het nog lastig in te 
schatten of het makkelijker via Parro is of door een mail te sturen, maar de reminder per mail heeft 
ervoor gezorgd dat de respons nu op twee-derde ligt en dat is meer dan acceptabel: het maakt de 
uitslag van de enquête een stuk betrouwbaarder waardoor wij er betere conclusies aan kunnen 
verbinden. 
 
Op naar een mooi Sinterklaasfeest, vriendelijke groet Toy Hertogh 
 
 
 

  



 

   
 

Informatief 
Uitputting invallers: meer uitval klassen verwacht 

Als er een leerkracht uitvalt is dat altijd een moment van stress om een vervanger te vinden. We 

hebben daar een aantal oplossingen voor, waarbij we merken dat er steeds minder flexibiliteit 

voorhanden is: 

1. De eigen invalpool van de stichting waar we een beroep op kunnen doen is nagenoeg leeg; 

2. We kunnen een beroep doen op invallers van andere stichtingen. Dat kan heel soms tot een 

oplossing leiden. Voor langdurige inval is deze pool minder geschikt: deze is alleen één dag 

van tevoren of op de ochtend zelf aan te spreken. Helaas kan het soms niet anders. 

3. Meestal putten we uit ons eigen team. Echter door de zwangerschapsverloven komt een 

groot deel van deze inval op de schouders van het team waardoor ook daar de flexibiliteit 

flink af is genomen; 

4. Een laatste optie is een KeKdag inkopen. Dat zijn themadagen die we proberen aan te laten 

sluiten bij ons onderwijsprogramma. Dit is een dure oplossing voor de school, en zorgt niet 

voor een continuering van het lesprogramma. Hier wordt daarom zeer terughoudend gebruik 

van gemaakt. 

Los van bovenstaande: er is helaas geen blik leerkrachten beschikbaar. De tekorten worden ook in 

onze regio steeds duidelijker; vanuit dat perspectief is het eigenlijk een wonder dat er dit schooljaar 

tot nu toe in totaal maar 4 lesdagen zonder leerkracht zijn geweest. Dat gaat waarschijnlijk nu 

veranderen hoe zeer wij ook beseffen hoe vervelend dit voor de kinderen én de ouders is. Probeer 

daarvoor zelf alsjeblieft goede back up te regelen. 

Er is gelukkig ook een lichtpuntje: voor het tweede zwangerschapsverlof hebben we een leekracht 

kunnen vastleggen die drie van de vier dagen gaat waarnemen; hierover op een later moment meer. 

Klassendojo’s en kaartensysteem: hoe dan? 

We merken dat de Sinterklaasspanning bij aardig wat kinderen speelt, waarbij we ervoor proberen te 

zorgen dat er geregeld ontladingsmomenten zijn. Meestal lukt dat goed, soms zijn er wat kleine 

interventies voor nodig. De Vreedzame School helpt ons daarbij, aangevuld met het werken van 

Classdojo’s (waarbij met name de nadruk op het belonen van positief gedrag ligt). In extremere 

gevallen maken we gebruik van het kaartensysteem, wat bij een flink aantal klassen inmiddels 

operationeel is. Wanneer dit gebeurt zijn de eerste paar weken voor een aantal kinderen altijd even 

intensief, daarnaast zien we in de klas dat dit vaak snel tot resultaat leidt. Het doel van dit systeem is 

om de kinderen op dit vlak te laten groeien, en een fijn klimaat in de klas te realiseren voor zowel de 

kinderen als de leerkracht. 

Op dit moment is het kaartensysteem operationeel in de klassen 4, 6 en 8 in combinatie met het 
klassendojo-systeem. We merken dat er bij een aantal ouders vragen zijn over dit systeem. Indien 
dat voor jou speelt willen we je de mogelijkheid geven om die vragen te stellen en met ons de 
discussie aan te gaan. Op donderdag 8 december houden we om 19:00 uur een inloop waarbij Bapke 
(gedragsconsulent) de leerkrachten en ikzelf aanwezig kunnen zijn. Indien je wilt komen: laat het 
alsjeblieft uiterlijk dinsdag 6 december weten door een mailtje te sturen naar de 
vertrouwenscontactpersoon (vcp.distelvlinder@opo-r.nl). 
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Terugkoppeling ouder- en leerling tevredenheidsonderzoek 

Zoals aangegeven is de respons nu hoog genoeg voor een juiste afspiegeling van wat er speelt. 

In de bijlagen vind je een samenvatting van beide onderzoeken: 

Leerlingen 8,6 met alle onderdelen tenminste in het groen (groen is de norm) 

Ouders 7,7 met één onderdeel in het oranje: informatievoorziening 

Een (terugkerend) punt van aandacht is de informatievoorziening waar ik nu even op inzoom. Deze 

bestaat uit: 

1. Ik vind dat de school mij voldoende informeert over de dagelijkse gang van zaken (3,12 is nog 

net groen) 

2. Ik vind dat de school mij voldoende informeert over de ontwikkeling van mijn kind 

(2,78 is rood) 

Vorig jaar zijn wij begonnen met het vullen van een systeem om de kinderen (en de ouders) beter 

zicht op hun ontwikkeling te geven. Helaas duurt het werken met dit systeem langer dan we hadden 

voorzien; pas nu kunnen we de eerste resultaten daarvan met de kinderen en de ouders te delen. 

Dat zal in eerste instantie op het gebied van rekenen zijn; in een later stadium is dat op het gebied 

van taal en spelling en nog later op het gebied van andere kennis/vaardigheden. We denken daar een 

flinke slag mee te slaan wat we hopelijk volgend jaar terug kunnen zien in deze thermometer. 

Daarnaast zijn we nieuwsgierig waar de informatiebehoefte over de dagelijkse gang van zaken 

precies ligt; ik ga met de MR in gesprek hoe we dat het beste kunnen achterhalen. 

 

Los van bovenstaande zijn er nog andere leerpunten waar we goed naar gaan kijken en mee aan de 

slag gaan, maar we beseffen ons dat we vooral ten aanzien van de informatievoorziening veel te 

winnen hebben. 

Bericht ve externe partij 
Jeugdsport fonds 

Voor ouders die op bijstandsniveau leven kan school bemiddelen in ondersteuning voor sport. Mocht 

je hier van gebruik van willen maken: stuur een mailtje naar directie.distelvlinder@opo-r.nl.  
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